
 CouchRadio – Welcome To The Stream! 
 
 
 
What are we doing? 

We broadcast music around the clock via Mixcloud.com and you can be a part of it. If you want to 
play your mixes with us, you have these options: 

1. You upload your mix and it will play randomly in the radio rotation. 
2. You upload your mix in your program slot and your music will play regularly at the scheduled 

time for your slot. 
3. You can connect for live sessions with our ICECAST server and be on air during that live slot. 

To make all of this work, you need a CloudAccount with us. The CouchRadio Cloud is our central tool, 
and we even have our own chat there. And we're doing all of this here just because we love music - it 
won't cost you anything. 

If you're interested, email me via website : couchradio.ch 

Cheers Oldmen (Ralf) 

 
 
Was machen wir? 
 
Wir senden rund um die Uhr Music via Mixcloud.com und Du kannst dabei sein. Wenn Du bei uns 

Deine Mixes spielen willst, dann hast Du diese Möglichkeiten: 

1.  Du lädst Deinen Mix hoch und er kommt in der RadioRotation zufällig 

2. Du lädst Deinen Mix in Deinen Programmslot und Deine Musik kommt regelmässig zu der 

Zeit, wo Dein Slot terminiert ist 

3. Du kannst Dich für LIVE-Sessions mit unserem ICECAST Server verbinden und bist zu diesem 

LIVE-Slot on AIR. 

Damit das alles funktioniert, brauchst Du einen CloudAccount bei uns. 

Die CouchRadio Cloud ist unser zentrales Arbeitsmittel, sogar einen eigenen Chat haben wir dort. 

Und das alles machen wir hier nur, weil wir Musik lieben – es kostet Dich: nichts. 

 

Bei Interesse – schreibe mich an, Kontakdaten unter couchradio.ch 

 

Cheers 

Oldmen (Ralf) 
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